

PARADIS  
HOTEL & GOLF CLUB

Le Morne Peninsula - Mauritius  
Tel: (230) 401 5050 - Fax: (230) 450 5140  
E-mail: paradis@bhot.com  
www.paradis-hotel.com

DREAM IS A SERIOUS THING

DINAROBIN  
HOTEL GOLF & SPA

Le Morne Peninsula - Mauritius  
Tel: (230) 401 4900 - Fax: (230) 450 4901  
E-mail: dinarobin@bhot.com  
www.dinarobin-hotel.com







● Tee-off at 20 meters from the beach and Reception area...

● Tee-off à 20 mètres de la plage et de la Réception.



**L**e Paradis Golf Club s'étend entre la magnifique montagne du Morne et l'un des plus beaux lagons de l'Océan Indien. Deux fleurons du groupe Beachcomber Hotels se partagent ce 18 trous Par 72 long de 5,899 mètres ; seul golf de l'île Maurice conçu dans l'enceinte d'un établissement hôtelier.

**T**he Paradis Golf Club stretches between natural boundaries formed by the historic Le Morne Mountain and one of the most beautiful lagoons in the Indian Ocean region. Two of Beachcomber Hotels' flagship properties share the 18-hole Par 72 spread along 5,899 meters; the only golf course in Mauritius to be built within a resort's grounds.





**T**he *Paradis Golf Club* is a pleasure to play and offers a challenge to all. The golf course emphasizes the site's unique scenery and tropical feel. Flamboyants, araucarias, bougainvilleas and poinsettias set colourful sparks in the smooth green environment. The 9 last holes are spread along the coastline to treat players to a round of golf close to the beach.

**L**e *Paradis Golf Club* privilégie autant l'aspect technique que la jouabilité. Le parcours est à l'image du site, tropical et spectaculaire. Flamboyants, araucarias, bougainvilliers et poinsettias amènent la couleur locale au cour des greens. Les 9 derniers trous longent la côte, pour le plaisir de jouer jusqu'en bordure de plage.



● *Hole 16 symbolizes the course signature style.*

● *Le no 16, l'un des trous signature du Paradis.*



The training and teaching areas are complemented by an elegant *Country Club*. The *Paradis Golf Academy* is self-contained with a practice range, a *pitch and putt* and a specialised training school equipped with the latest facilities. Tailor-made coaching is available to individuals, couples and groups.



● Learn from international Pros...

● Des cours sous l'égide de Pros-internationaux.

Des espaces d'entraînement et de perfectionnement s'articulent autour d'un élégant *Country Club*. La *Paradis Golf Academy* répond aux attentes de chaque golfeur avec des facilités regroupant practice, pitch & putt et école spécialisée équipée de tout le matériel dernier cri. Un ensemble de cours pour individuels, couples ou groupes est proposé.





● Suites and Villas sprinkled along 7 km of sandy beach.

● Suites et Villas bâties le long de 7 km de sable fin.

**T**ogether Paradis Hotel & Golf Club and Dinarobin Hotel Golf & Spa offer the best resort deal in terms of quality and variety in Mauritius. Common threads are their unique choice of sports and leisure, their Spas affiliated to Clarins and exceptional gastronomy. Each hotel creates its own distinctive atmosphere around elegance and vitality at Paradis, harmony and refinement at Dinarobin.

**L**e Paradis Hotel & Golf Club et le Dinarobin Hotel Golf & Spa forment ensemble la plus belle offre hôtelière de l'île Maurice. Leurs atouts communs incluent un choix unique de sports et loisirs, des Spas affiliés à Clarins ainsi qu'une gastronomie exceptionnelle. Les deux hôtels cultivent des atmosphères différentes : élégance et dynamisme au Paradis, harmonie et raffinement au Dinarobin.







- Mauritius' South West region is the Indian Ocean's golfing mecca.
- Le Sud-ouest de l'île Maurice, l'ultime destination golf de l'Océan Indien.

*Golf du Château - Bel Ombre.*



*Tamarina Golf Estate & Beach Club.*

COURTESY OF TAMARINA GOLF ESTATE

Two championship golf courses are accessible to guests of Paradis and Dinarobin, 20 minutes only from the Morne peninsula. Golfers can choose from the colonial ambiance of *Golf du Château* in Bel-Ombre (Par 72 of 6,498 meters) or the “out of Africa” feel of *Tamarina Golf Estate & Beach Club* (Par 72 of 7,200 meters). Departing from the peninsula, an exclusive limousine service ensures luxury transfers to the associated golf courses.

Deux golfs de championnat sont accessibles aux clients du Paradis et Dinarobin, à seulement 20 minutes de la péninsule du Morne. Les golfeurs peuvent opter pour le cachet colonial du *Golf du Château* à Bel-Ombre (Par 72 de 6,498 mètres) ou l'atmosphère de savane africaine recréée au *Tamarina Golf Estate & Beach Club* (Par 72 de 7,200 mètres). Proposé au départ de la péninsule, un service de limousine exclusif assure les transferts vers les deux golfs partenaires.

COURTESY OF HERITAGE GOLF & SPA RESORT